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No. 50829 
____ 

 
United Nations (United Nations Population Fund) 

 

and 
 

Senegal 

Exchange of letters constituting an Agreement between the Government of the Republic of 
Senegal and the United Nations Population Fund (UNFPA) on the application of the 
Convention on the Privileges and Immunities of the United Nations of 13 February 1946 
and the application mutatis mutandis of the Agreement concerning assistance by the 
United Nations Development Programme to the Government of Senegal, concluded on 
4 July 1987, to the activities and personnel of UNFPA in the Republic of Senegal. 
New York, 21 August 2012, and Dakar, 22 January 2013 

Entry into force:  22 January 2013 by the exchange of the said letters, in accordance with their 
provisions  

Authentic texts:  English and French 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  ex officio, 1 May 2013 
 
 
 
Organisation des Nations Unies (Fonds des Nations Unies pour la 

population) 
 

et 
 

Sénégal 

Échange de lettres constituant un accord entre le Gouvernement de la République du 
Sénégal et le Fonds des Nations Unies pour la population (FNUAP) concernant 
l'application de la Convention sur les privilèges et immunités des Nations Unies du 
13 février 1946 et l'application mutatis mutandis de l'Accord relatif à une assistance du 
Programme des Nations Unies pour le développement au Gouvernement du Sénégal, 
conclu le 4 juillet 1987, aux activités et au personnel du FNUAP en République du 
Sénégal. New York, 21 août 2012, et Dakar, 22 janvier 2013 

Entrée en vigueur :  22 janvier 2013 par l'échange desdites lettres, conformément à leurs 
dispositions  

Textes authentiques :  anglais et français 
Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  d'office, 1er mai 

2013 
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[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ] 

 


